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De GMR is de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van Stichting PrimAH. De GMR 
houdt zich bezig met alle bovenschoolse zaken binnen de stichting, waaronder de verdeling van 
de financiële middelen en andere beleidsmatige zaken die een meerderheid van de scholen 
binnen de stichting raken. Deze nieuwsbrief is bedoeld om teamleden en ouders op de hoogte 
te houden van het reilen en zeilen binnen Stichting PrimAH.
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Op 12 juni jl. was de laatste GMR-vergadering van dit schooljaar. De GMR had nog een 
flink aantal punten af te handelen en blikte ook vast vooruit op het komende schooljaar. In 
deze nieuwsbrief kunt u onder meer lezen over de jaarplanning, professionalisering van de 
GMR en de verantwoording die werd afgelegd over het bestuursverslag.

Jaarplanning

Het einde van het schooljaar is normaal gesproken een moment om zaken af te sluiten, 
maar voor de GMR is het tevens een mooie kans om vooruit te kijken naar het nieuwe 
schooljaar en de speerpunten vast te leggen die voor de GMR belangrijk zijn. Voor de GMR 
zal het schooljaar 2023-2024 in ieder geval in het teken staan van verduurzaming. 
Daarnaast zal de GMR ook nagaan op welke manieren scholen inhoud geven aan het 
nieuwe koersplan van de stichting, dat in april jl. is vastgesteld. Ook gaat de GMR het 
komend schooljaar aan de slag met een uitvoerige zelfevaluatie. Vragen die daarin aan de 
orde komen zijn onder meer: hoe loopt de samenwerking met de directeur-bestuurder, hoe 
heeft de GMR zich het afgelopen schooljaar ontwikkeld en wat is er nodig de GMR in het 
nieuwe schooljaar op een nog hoger niveau te laten functioneren.

Directeur in de GMR

De afgelopen vergadering heeft de GMR zich gebogen over de vraag of het wenselijk zou 
zijn dat een directeur van de scholen van Stichting PrimAH in de GMR zitting zou nemen, 
iets dat volgens de bepalingen wel zou mogen. De GMR heeft hier uitgebreid over 
gediscussieerd en daarin zijn de standpunten vanuit verschillende perspectieven bekeken. 
De GMR hecht een grote waarde aan transparantie en wil alle schijn van 
belangenverstrengeling tegengaan. Er is daarom besloten de statuten zodanig aan te 
passen dat een directeur van Stichting PrimAH geen zitting in de GMR kan nemen.



Initiatiefrecht van de GMR: beleid inzake 
vervanging

Eén van de rechten die de GMR heeft is het initiatiefrecht. Dit wil zeggen dat de GMR zelf 
onderwerpen aan de orde wil stellen waarover zij graag met de directeur-bestuurder wil 
overleggen. Voor de GMR is het beleid inzake vervanging bij ziekte/afwezigheid van de 
leerkracht een belangrijk punt en daarom werd besloten dit op de agenda te zetten. Hoewel 
hier bovenschools beleid op is gemaakt, kwamen bij de GMR signalen binnen dat scholen 
toch op verschillende wijze invulling aan dit beleid geven. Het gesprek hierover met de 
directeur-bestuurder verliep soepel en de vragen vanuit de GMR werden duidelijk 
beantwoord. De MR’en van de scholen hebben een belangrijke taak bij het toezien op 
beleid. Wanneer blijkt dat beleid niet of niet volgens de regels wordt uitgevoerd, kan de MR 
de directeur van de school hierop aanspreken. De MR kan zich bij uitblijven van resultaat 
wenden tot de GMR of de directeur-bestuurder. 

Bestuursverslag

Afgelopen vergadering heeft de GMR zich gebogen over het bestuursverslag. Hierin wordt 
verantwoording afgelegd over de financiële situatie van Stichting PrimAH over het jaar 
2022. Hoewel de GMR op dit stuk geen instemmings- of adviesrecht heeft, werd de GMR 
hier toch informerend in meegenomen. Gea Linker, de beleidsmedewerker Financiën van 
Stichting PrimAH, was aanwezig om een toelichting op het verslag te geven. Zij vertelde de 
GMR dat, ondanks een negatieve begroting, het jaar 2022 toch positief is afgesloten en 
heeft ook uitgelegd hoe dit kan. Na de toelichting van Gea waren er vanuit de GMR geen 
verdere vragen meer. Het bestuursverslag zal nu ter verantwoording naar de gemeente Aa 
en Hunze worden gestuurd.



Samenstelling van de GMR

In de vorige nieuwsbrief heeft u kunnen lezen dat de zittingstermijn van twee GMR-leden 
binnenkort verstrijkt en daarom een oproep werd gedaan voor tegenkandidaten. Deze 
oproep heeft geen reacties opgeleverd en dit betekent dat de termijn van de huidige GMR-
leden met drie jaar wordt verlengd. De GMR zal volgend schooljaar dus in de huidige 
samenstelling verdergaan.

Professionalisering

De leden van de GMR vinden het van groot belang dat zij op een professionele manier 
invulling aan hun rol binnen de GMR kunnen geven. Daarom is er eens goed gekeken naar 
de mogelijkheden en het budget voor scholing, zodat de leden hun taken binnen de GMR 
nóg beter kunnen vervullen. Verschillende leden zullen in het komende jaar een cursus 
gaan volgen die hen ondersteunt in het uitvoeren van hun taken.

Zomergroet

De GMR wenst alle personeelsleden van Stichting PrimAH, leerlingen en hun ouders een 
fijne zomervakantie. Na de zomer gaat de GMR weer met frisse moed van start om vinger 
aan de pols te houden ten aanzien van de bovenschoolse zaken binnen de stichting. Zoals 
u van ons gewend bent, zullen wij u ook in het nieuwe schooljaar via onze nieuwsbrief  op 
de hoogte van de zaken waar de GMR zich mee bezighoudt.



Mededelingen directeur-bestuurder

Energie en duurzaamheid 
Iedere vergadering praat de directeur-bestuurder van Stichting PrimAH, Jeroen Kleyberg, de 
GMR kort bij over de actuele ontwikkelingen binnen de stichting. Afgelopen vergadering vertelde 
Jeroen dat momenteel op alle scholen energiescans worden uitgevoerd om te kijken welke 
stappen er nog kunnen worden gezet op het vlak van energiebesparing en duurzaamheid. De 
resultaten daarvan zullen mogelijk nog voor de zomer binnen zijn. Daarnaast oriënteert de 
stichting zich op een nieuwe leverancier voor energie, want het huidige contract loopt aan het 
einde van het kalenderjaar af.

Oriëntering nieuw administratiekantoor 
Jeroen vertelde de GMR dat er gesprekken gaande zijn met administratiekantoren. Het wisselen 
van administratiepartner zal wel even wat voeten in de aarde hebben, maar zal naar 
verwachting ook het nodige gaan opleveren als het gaat om de dienstverlening en de prijs-
kwaliteitverhouding.

Formatie
De formatie op de scholen was op het moment van vergaderen voor 98% rond. Dat betekent
dat voor vrijwel alle klassen een leerkracht beschikbaar was en alleen de puntjes nog op de i 
hoefden te worden gezet. Stichting PrimAH heeft voor 3 fte aan nieuwe leerkrachten kunnen 
aantrekken waardoor aan het begin van het schooljaar ook bezetting is voor de invalpool en 
zieke leerkrachten vervangen kunnen worden. Jeroen gaf aan gelijk na de zomer weer met de 
GMR in gesprek te willen over de uitgangspunten voor de formatie voor het schooljaar 2024-
2025, aangezien er dan een geheel nieuwe systematiek van toepassing zal zijn.



DE LEDEN VAN DE GMR

Heeft u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen of wilt u een 
keer een vergadering van de GMR bijwonen? Neem dan contact op 
met een van de GMR-leden of de secretaris van de GMR. 


